
Art 36 RvO vraag 

Indiener:  mevr. Roos  

Fractie: Hart voor Bloemendaal 

Onderwerp: Maaibeleid ivm biodiversiteitsplan 

Datum: 17 augustus 2021 

 

Vraag: 

Op 16 maart 2021 heeft B&W bij punt 8 besloten om de werkzaamheden ‘bermen maaien’ te gunnen 
aan Theo Klever BV te Harmelen.  

a/ Aan u het verzoek om mij het onderliggende contract te doen toekomen.  

b/ Zijn er in dit contract afspraken gemaakt aangaande het nieuwe (ecologisch) maaibeleid in 2021? 

c/ Als deze niet in het contract zijn vastgelegd, zijn deze dan in een afzonderlijke brief geformuleerd 

of op andere wijze kenbaar gemaakt en kunt mij deze (eventueel aanvullende) 

overeenkomst/afspraken dan doen toekomen? 

d/ Op welke wijze wordt deze firma geïnformeerd over het maaibeleid per straat/plantsoen. Zijn dat 

dan richtlijnen op papier of zijn dat dan tekeningen met info?  

e/ Staan de navolgende elementen dan in die afspraken: Tijdstippen maaien p.j. (bv. 1e week mei), 

hoeveel keer maaien p.j., hoe breed maaien vanaf de rijbaan, voet- en fietspaden en is er een 

moment dat (nagenoeg) alles wordt gemaaid? Welke van de vorenstaande elementen staan daar wel 

in en welke niet en welke eisen ontbreken in dit rijtje? 

f/ Heeft u ook afspraken gemaakt over het rijden van schades, wat zijn deze en zijn er schades 

gereden (hoeveel)?  

g/ Is er een boetebeding als de afspraken niet worden nagekomen en is deze toegepast? 

h/ Zijn er meer bedrijven die het maaiwerk verrichten in de gemeente Bloemendaal? Zo ja, hoeveel?  

i/ Is het nieuwe maaibeleid door de hele gemeente toegepast dit jaar of zijn er straten/plantoenen 

die nog conform de afspraken van 2020 zijn gemaaid? 

j/ Zijn er afspraken gemaakt over het te gebruiken materiaal 

(tractor/zitmaaier/klepelmaaier/verwijderen gras, etc.) om te maaien? Zo, ja welke?  

Toelichting: Thans is er in eerste instantie gemaaid met een enorme grote tractor met een 

klepelmaaier die niet alleen maait maar het gras ook afzuigt naar een grote aanhangwagen die aan 

de tractor is verbonden. Van diverse bewoners vernomen dat deze tractor met aanhangwagen grote 

toeren moet uithalen om overal te kunnen maaien, om geen schade te veroorzaken en om overal op 

een verkeersveilige manier bij te kunnen!! 

k/ Gaat de gemeente actie ondernemen door bv. weer te verlangen dat het gras wordt gemaaid met 

een ‘zitmaaier’?  
Toelichting: Van diverse bewoners informatie ontvangen, dat de grote tractor met aanhangwagen 

diepe bandensporen achterlaat in de groenstroken. Ook vernomen dat de klepelmaaier het gras er 

vaak uittrekt en er grote stukken zijn waar dan het zand zichtbaar is of dat deze machine het hoge 

gras ook platdrukt en daardoor het gras alweer snel hoog staat.  

Verder zuigt een klepelmaaier ook al de insecten weg en daarmede wordt m.i. een van de 

doelstelling van het nieuwe beleid dan te niet gedaan!! 

 

Vragen nav of ivm klachten/Reacties/Overleg bewoners/Evaluatie:  

a/ Hoeveel klachten/reacties zijn er binnengekomen bij de gemeente over het maaien of over de 



gevolgen van het maaien, zowel via de site, telefonisch dan wel via de mail? 

b/ Welke klachten/verzoeken/opmerkingen waren dat dan?  

c/ Er is met groot materieel gereden. Is er ook schade gemeld? Welke schade, en hoeveel? Ik denk 

bijv ook aan schade aan boomstammen doordat machines ertegenaan rijden. 

d/ Op de internetsite van de gemeente is bij het doen van meldingen, in dit geval over het openbaar 

groen, nadien de navolgende tekst opgenomen: ‘Melden van hoog gras is meestal niet nodig. Bij ons 

is bekend op welke plekken onderhoud nodig is. We maaien van april tot en met oktober. Wilt u toch 

een melding doen, dan kan dat via onderstaand formulier’. Heeft deze tekst te maken met het grote 

aantal reacties die binnengekomen zijn en waar dan uiteraard weer een reactie op gegeven dient te 

worden? Bent u van mening dat mensen ontmoedigd moeten worden om meldingen te doen 

hierover? Waarom niet een meer open benadering naar de inwoners, dwz: waarom laat u de 

inwoners niet gewoon hun klachten of opmerkingen indienen of is dat inderdaad voor de gemeente 

te veel werk? 

Hebben de bewoners inmiddels een reactie ontvangen c.q. gaan zij die nog krijgen? Wat is de 

‘omlooptijd’ mbt deze meldingen, hoe lang voordat zij antwoord krijgen? 

e/ Als er bewoners zijn die individuele/gezamenlijke verzoeken hebben is daar dan met de gemeente 

over te praten en dat het maaibeleid dan volgend jaar aangepast kan worden?  

Bijvoorbeeld omdat de plek specifiek is, of er veel bloemen nog even doorbloeien of het uitzicht er 

niet mooier op is geworden door het platgeslagen gras. 

f/ Waarom heeft de gemeente niet het nieuwe maaibeleid met haar inwoners gecommuniceerd? 

Men is dit jaar van een keurig gemaaid plantsoen/bermen gegaan naar een hoogstaand gras! Gaat de 

gemeente dat alsnog doen? 

g/ Komt de gemeente in het najaar met een evaluatie naar de raad met de ervaringen van dit jaar, 

wat is er goed gegaan en wat fout en wat er gaat veranderen/verbeteren in 2022? De vorenstaande 

vragen/antwoorden kunnen m.i. dan deel uitmaken van deze evaluatie.  

 

 

 


